
Boško Tomić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Koliko je u 2012. i 2013. godini izvezeno 

otkupljenog zlata iz BiH i jesu li u cijelosti ispoštovani važeći zakonski propisi kojima treba 

zaštiti domaće tržište?“ 
 


